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نماینده ولی فقیه در هرمزگان:

ایجاد تمدن نوین اسلامی مهمترین هدف 
انقلاب اسلامی است

محمد عبادی زاده روز  گذشته  در آیین تکریم و معارفه 
امام جمعه کیش اظهار داشــت: با توجه به فرمایشات 
رهبر معظم انقلاب اسلامی ایجاد تمدن نوین اسلامی 
مقصد نهایی انقلاب بوده و مســیر حرکت را باید با 
شــاخصه ها و اقتضائات جدیدی که شرایط جهل و 
غفلت دنیا را فرا گرفته است و انسان ها از مسیر بشریت 

فاصله گرفته اند قرار دهیم با این پلیدی ها مبارزه کنیم.
وی با بیان اینکه تلاش ما برای ساختن یک تمدن نوین 
اســلامی یک تکلیف است و سهم خودمان را باید در 
این مساله روشن کنیم اظهار داشت: در این راستا همه 
احاد جامعه از دانشگاه تا بازاریان و نیروهای مسلح باید 

در تحقق این هدف والا تلاش بکنند.

عبادی زاده یادآور شد: ایجاد و گسترش اندیشه تمدنی 
در بیــن آحاد جامعه، بــروز دغدغه مندی مردم برای 
اعتلا و توسعه سبک زندگی اسلامی، اعتلای معنویت 
و اخلاق و ارزشمداری و ایجاد زیرساخت های تحقق 
این تمدن نوین اسلام با اولویت دادن به پیوست های 
فرهنگی در اقدام ها و کارها از جمله لازمه های تشکیل 

این تمدن نوین اسلامی است.
وی با بیان اینکه نماز جمعه به عنوان کنگره ای هفتگی 
در پرتو انقلاب اســلامی رشــد و نمو پیدا کرده و در 
پرتــو امامان انقلاب حرکت کرده اســت اضافه کرد: 
تبیین اندیشــه های امام راحل و رهبر معظم انقلاب 
اســلامی، ایجاد حلقه اتصال بین مردم – مسوولان و 
نظام اســلامی، ایجاد امید واری بین مردم سه رسالت 

خطیر امامان جمعه است.

        اقتصاد کیش -  نماینده ولی فقیه در 
هرمزگان گفت: ایجاد تمدن نوین اســامی 
مهمترین مقصد انقاب اسامی بوده و حرکت 
در این مســیر باید براســاس شاخصه ها و 

اقتضائات زمان حاضر باشد.

رشد ۴۴ درصدی صلح و سازش
 در شوراهای حل اختلاف هرمزگان

اقتصاد کیش-  رئیس کل دادگستری هرمزگان از صلح و سازش ۴۴ درصدی پرونده ها 
در شوراهای حل اختلاف این استان خبر داد.

مجتبی قهرمانی گفت: در پنج ماهه نخست امسال تعداد ۳۸ هزار و ۱۸۸ فقره پرونده به 
شوراهای حل اختلاف استان وارد شده و تعداد ۳۸ هزار و ۴۱۳ فقره مختومه شده است.

وی افزود: از مجموع پرونده های مختومه، تعداد ۲۴ هزار و ۹۳ فقره پرونده قابلیت صلح 
و سازش را دارا بوده است که از این تعداد، شعب شورای حل اختلاف موفق به سازش 

۱۰ هزار و ۵۲۱ فقره پرونده معادل ۴۴ درصد گردیده اند.
قهرمانی تصریح کرد: در این شاخص، شورای حل اختلاف استان هرمزگان نسبت به 
مدت مشابه سال قبل رشد ۷ درصدی کسب کرده است. رئیس کل دادگستری هرمزگان 
خاطرنشــان کرد: میزان تحقق سازش در پرونده های حقوقی و کیفری مطروحه در 
شعب شوراهای حل اختلاف استان طی پنج ماه نخست سال ۱۴۰۱ نسبت به مدت 

مشابه سال ۱۴۰۰ به ترتیب رشد ۵ درصدی و ۸ درصدی را نشان می دهد.
قهرمانی بیان داشــت: متوسط زمان رســیدگی شعب شوراهای حل اختلاف استان 
هرمزگان در پنج ماهه نخست سال ۱۴۰۱، نوزده روز است و حوزه های قضایی بندر 
خمیر و رودان با ۹ روز، حوزه قضایی حاجی آباد با ۱۲ روز و حوزه قضایی پارسیان با 

۱۴ روز عملکرد مطلوبی را در این شاخص داشته اند.
رئیس کل دادگستری استان هرمزگان همچنین یادآور شد: در پنج ماهه نخست سال 
۱۴۰۱ تعداد ۹ فقره پرونده قتل عمدی به صلح و سازش منجر شده است که نسبت به 

مدت مشابه سال قبل، رشد ۸۰ درصدی را نشان می دهد.

رئیس  کل دادگستری هرمزگان عنوان کرد؛

   500زیستگاه مصنوعی آبزیان
 در آبهای خلیج فارس ایجاد شد

اقتصاد کیش-  مدیرکل شیلات هرمزگان گفت: پیرو سفر رییس جمهور به استان، 
تاکنون یکهزار و ۵۰۰ زیستگاه مصنوعی آبزیان در آب های خلیج فارس شهرستان های 

بندرلنگه و قشم ایجاد شده است. 
عبدالرســول دریایی به مناســبت هفته تعاون در دیدار با تعاونی های صیادی استان 
هرمزگان با تاکید بر توسعه و مدیریت مناسب زیستگاه های مصنوعی به عنوان یک 
سرمایه گذاری پایدار، افزود: با ایجاد زیستگاه های مصنوعی در شهرستان های بندرلنگه 
و قشم و حمایت استاندار هرمزگان و پیگیری شیلات استان گام های خوبی در این 
خصوص برداشته شده که امید را دوباره در دل صیادان و بهره برداران زنده کرده است.

وی مطالعات، تکمیل و تجهیز بنادر صیادی و موج شکن های مردمی، توسعه زیستگاه 
های مصنوعی و ســاخت ســه مرکز بازسازی و حفاظت از ذخائر ژنتیکی را از دیگر 
اولویت های شاخص شیلات هرمزگان در راستای حمایت از صید و صیادی در استان 
عنوان کرد. مدیرکل شیلات هرمزگان با اشاره به اینکه تعاونی ها و تشکل های صیادی 
محور اصلی صید و صیادی اســتان هستند، اظهارداشت: تکمیل بندر چیرویه، اتمام 
مرحله نخست بندر رمچاه و شروع مرحله دوم آن، بهسازی اسکله شناور بوموسی، 
بهسازی مرکز تخلیه صید کووه ای و دولاب را از دیگر برنامه های شیلات هرمزگان 

برای جامعه صیادی است.
دریایی با بیان اینکه هماهنگی خوبی بین اداره کل شیلات استان  و جامعه صیادی در 
اجرای سیاست  ها و اهداف صید و صیادی اصولی و پایدار برقرار است، گفت: استان 
هرمزگان توانسته با بهره مندی از ۳۶ هزار نفر صیاد که از این طریق ارتزاق می کنند، 

سالانه افزون بر ۳۰۰ هزار تن صید انواع آبزیان را به خود اختصاص دهد.
وی با اشاره به توان بالای شیلات استان هرمزگان ابرازداشت: این استان همواره با بهره 
برداری درســت از ظرفیت های صید و صیادی به عنوان قطب صیادی کشور مطرح 
بوده است که توانسته با اقدامات صورت گرفته، رتبه اول صید کشور را به دست آورد.

مدیرکل شیلات هرمزگان در ادامه همچنین به صید غیراصولی و غیرمجاز آبزیان در آب 
های خلیج فارس اشاره کرد و گفت: صید غیرمجاز در صورت تداوم می تواند بیش از 
پیش ذخایر ارزشمند آبزیان در خلیج فارس را تحت فشار بگذارد که باید اتحادیه ها و 
تعاونی های صیادی استان با تعامل و همفکری بیشتر در کاهش فشار بر ذخایر آبزیان 

با شیلات همراهی داشته باشند.
گفتنی است در این دیدار که با حضور معاون صید و بنادر ماهیگیری شیلات هرمزگان، 
مدیرعامل و رییس هیات مدیره اتحادیه تعاونی های صیادی استان، رییس گروه امور 
صیادان شیلات استان، مدیران عامل و نمایندگان تعاونی های صیادی سراسر استان 
و جمعی از صیادان و مسوولان شیلات استان برگزار شد، هر یک از این افراد به بیان 
نظرها، مســائل و پیشنهادهای خود در راستای ارتقای صید و صیادی و تشکل های 

صیادی استان پرداختند.

 مدیرکل شیلات هرمزگان:

خرید یک دستگاه پیشرفته درمان 
بیماری های قلبی برای هرمزگان 

اقتصاد کیش-  معاون توسعه مدیریت دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان از خرید 
و تأمین پیشرفته ترین دستگاه الکتروفیزیولوژی EPS به همراه RF ژنراتور ابلیشن 

قلبی توسط دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان خبر داد. 
پژمان شــاهرخی از تامین پیشرفته ترین دستگاه الکتروفیزیولوژی EPS به همراه 
RF ژنراتور ابلیشــن مــارک) Boston scientific  Bard( برای اولین بار در 

استان هرمزگان خبر داد.
شاهرخی گفت:با توجه به ضرورت و نیاز مبرم این استان و پیگیری های مستمر 
جناب آقای دکتر فرشیدی ریاست محترم دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان دستگاه 
فوق توسط معاونت توسعه مدیریت و منابع به ارزش ۴۴ میلیارد ریال خریداری 

شد.
معاون دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان افزود: نامنظمی های ضربان قلب از بیماری 

های شایع قلبی بوده و انواع مختلفی داشته که در هرسنی می تواند بروز کند.
وی با بیان اینکه این دستگاه کاربرد تشخیصی و درمانی دارد، ادامه داد: با استفاده 
از این دســتگاه می توان محل بروز نامنظمی را تشــخیص و بعد از طریق امواج 
رادیویــی آن را از بین برد.همچنین افرادی که به صورت مادرزادی در قلب خود 
گره های عصبی ناهماهنگ اضافی دارند به دلیل ایجاد نامنظمی و تپش شــدید 
قلب دچار مشکل شده که می توان توسط این دستگاه تشخیص و درمان بیماری 

شان را انجام داد.
شاهرخی ابزار امیدواری کرد: با تامین این دستگاه در استان باعث می شود بتوانیم 
خدمات بسیار خوبی به تمام بیماران استان و استان های همجوار ارائه کنیم و بخش 
مهمی از اعزام بیماران که برای تشخیص و درمان به مراکز درمانی خارج از استان 

که مجهز به این دستگاه می باشند، را کاهش دهیم.

معاون توسعه مدیریت دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان اعلام کرد؛

از سرگیری صادرات گاز مایع 
از پایانه نفتی بندر شهید باهنر

اقتصاد کیش-   مدیر بنادر و دریانوردی شهید باهنر و شرق هرمزگان از شروع فعالیت 
مجدد صادرات گاز مایع از بندر شهید باهنر خبر داد. 

حمیدرضا محمدحسینی تختی در تشریح این خبر، افزود: با رفع موانع فنی و عملیاتی 
از سر گیری انتقال گاز صادراتی در دستور کار قرار گرفت و نخستین محموله به میزان 

۲هزار تن توسط یک فروند تانکر LPG  صادر شد.
وی با اشاره به وجود قابلیت ها و ظرفیت های مختلف بندر شهید باهنر، تصریح کرد: 
این بندر تنها پایانه صادرات گاز مایع در استان هرمزگان محسوب می شود که با توجه 
به برنامه ریزی های صورت گرفته شاهد افزایش تردد و انتقال توسط تانکرهای LPG به 
سراسر نقاط دنیا خواهیم بود. محمدحسینی تختی بیان کرد: تمامی ظرفیت های این بندر 
چند منظوره آماده ارائه خدمات در زمینه صادرات فرآورده های نفتی، غیرنفتی و حمل 
و نقل دریایی بین المللی و داخلی است. بندر چند منظوره شهید باهنر با سابقه فعالیت 
بیش از ۶۰ سال با دارا بودن پایانه نفتی با دو پست اسکله فعال نفتی و متصل بودن به 

مخازن و خطوط انتقال فرآورده های نفتی و گازی همواره در این حوزه پیشتاز است.

قضاوت در مورد عملکردم را به مردم 
واگذار می کنم 

اقتصاد کیش-    عضو مجمع نمایندگان هرمزگان در مجلس شورای اسلامی گفت: 
هیچ زمان برای کسب رأی و نشستن بر صندلی مسئولیت کاری نکرده و از این بعد 
هم نخواهم کرد و تنها برای خدمت به مردم و حل مشکلاتشــان تلاش کرده و هر 
گونه قضاوت را در نحوه عملکردم به مردم سراسر استان هرمزگان واگذار می کنم. 
احمــد مرادی افزود: به عنوان یک نماینده مجلس هرجا تقاضای مردمی برای نظر 
دادن و رفع مشکل باشد، حضور خواهم داشت و تمامی تلاشم را برای گرفتن حق 

مردم به کار خواهم بست.
وی با بیان اینکه حوزه ورزش یکی از بخش هایی اســت که با زندگی مردم عجین 
شــده است، خاطرنشان کرد: به شخصه خود فردی ورزشی و تا مقطعی از زندگی 

به صورت حرفه ای فوتبال را دنبال کرده ام و زیر و بم آن را به خوبی می شناسم.
مرادی با اشاره به اینکه به لطف خدا هیچگاه برای بدست آوردن رأی و یا نشستن 
بر صندلی مســئولیت خودنمایی نکرده ام، عنوان کرد: همانطور که در دهه ۹۰ در 
زمان حضورم در مسند فرمانداری بنا به خواست مردم مانع از فروپاشی تیم فوتبال 
شهرداری بندرعباس شدم تا امروز ثمره آن را می بینیم که حداقل از لحاظ ایجاد شور 
و نشاط اجتماعی فصل گذشته بارها ورزشگاه خلیج فارس را مملو از هوادار کرد، 

امروز هم هرجا از بنده خواسته شود نظرم را اعلام می کنم.
وی با بیان اینکه خوشــبختانه امروز اداره کل ورزش و جوانان اســتان هرمزگان و 
هیات فوتبال هرمزگان به دســتان افراد درست و در مسیر اصولی گام بر می دارند، 
اظهار کرد: برخی می گویند مرادی گفته است"دست سیاسیون از فوتبال قطع شده 
است، پس چرا خودش در فوتبال اظهار نظر می کند" باید بگویم خب تعداد زیادی 
از پیشکســوتان فوتبال هرمزگان، هواداران و بازیکنان بومی از من خواستند که در 
حوزه فوتبال چه در تیم شهرداری بندرعباس و چه در تیم فولاد هرمزگان نیز به دلیل 
نزدیکی به مسابقات سریعأ تیم ها سر و سامان و مورد حمایت قرار گرفته تا با اقتدار، 

وارد مسابقات شوند.
این نماینده مجلس ادامه داد: در تیم شهرداری با هر سختی بود بالاخره این تیم تشکیل 
شد و اکنون در حال بستن نفرات و شروع اردو است و وظیفه خود می دانم در طول 
فصل جاری همچون فصل گذشــته هرجا مشکلی باشد برای حل آن ورود کنم و 
امیدوارم این فصل شهرداری بندرعباس همچون فصل گذشته بتواند نتایج مناسبی 

کسب کند و دل هواداران را شاد کند.
وی با بیان اینکه تیم فولاد هرمزگان با شایستگی با نفرات و کادرفنی بومی توانست 
مقتدرانه راهی لیگ دســته دوم شــود، اضافه کرد: باید از شرکت فولاد هرمزگان و 
مدیران ارشــد آن به خصوص مهندس معروف خانی  و مهندس ندایی، تقدیر کرد 
که به مدد ورزش حرفه ای آمد و با حمایت تمام قد توانست چرخ ورزش حرفه ای 

را در هرمزگان بچرخاند.
مــرادی با اشــاره به اینکه امیدوارم هرچــه زودتر تکلیف این تیم نیز در خصوص 
کادرفنی اش مشخص شود و با تداوم استفاده از نیروهای بومی توانمند، مانند گذشته 
بتوانند در این فصل  نیز شــگفتی ســاز مسابقات شوند، خاطرنشان کرد: به مدیران 
شرکت فولاد هرمزگان هم گفتم هرجا نیاز به کمک باشد، در تقویت زیرساخت ها 
و حمایت از ورزش حرفه ای، پای کار هستم و افتخار می کنم برای موفقیت جوانان 

استان از هیچ تلاشی فروگذاری نمی کنم.
وی ادامه داد: بنده هیچ زمان برای کسب رأی و نشستن بر صندلی مسئولیت کاری 
نکرده و از این بعد هم نخواهم کرد و تنها برای خدمت به مردم و حل مشکلاتشان 
تلاش کرده و هر گونه قضاوت را در نحوه عملکردم به مردم سراسر استان هرمزگان 

واگذار می کنم.
این نماینده مردم در مجلس در پایان خاطرنشان کرد: سیاست بازی و دخالت سیاسی 
در ورزش برای استان مانند سمی است که ورزش استان را به هلاکت خواهد کشاند.

مرادی عضو مجمع نمایندگان هرمزگان در مجلس:

رئیس کمیسیون سلامت، محیط زیست و خدمات شهری شورای شهر بندرعباس  عنوان کرد :

تعیین تکلیف بلاتکلیفی ١٨ ساله در شهر بندرعباس

اقتصاد کیش-  رئیس کمیســیون سلامت، محیط 
زیســت و خدمات شهری شورای شهر بندرعباس 
گفت: پس از ۱۸ ســال بازارچه ۲۲ بهمن با مساحت 

۲۰ هزار متر مربع احداث خواهد شد. 
احمــد کناری نژاد افزود: با پیگیری ها و جلســات 
متعددکمیســیون خدمات شــهری، همکاری راه و 
شهرسازی، همراهی اســتاندار هرمزگان و شهردار 
بندرعباس زمیــن بازارچه ۲۲ بهمن جهت احداث 

بازارچه دائمی  به شهرداری واگذار شد
کناری نژاد اظهار کرد: در جلســات دوم و ۲۳ خرداد 

ماه سالجاری،  کمیسیون خدمات شهری که با حضور 
معاون املاک راه و شهر سازی و دستور کار بازارچه 
۲۲ بهمن برگزار شد، موضوع به طور خاص و ویژه 
مورد بررسی و ارزیابی قرار گرفت و نتیجه  و ارزیابی 
نهایی مثبت حاصل و سرانجام به مرحله اجرا رسید.

این عضو شــورای شــهر بندرعباس اظهــار کرد: 
راهکارهای منطقی بری حل مسایل و مشکلات شهر 
هنر گره گشایی و عبور از بحران است وهر موضوع و 
معظلی که در  شهربندرعباس وجود دارد اگر  سال ها 
حل نشده و مساله کهنه وپنهان مانده قطعا یا در اولویت 

نبــوده و یا روزمرگی های اداری و کاری و شــغلی 
اهمیت موضوع را از بین برده و در رویه ی  تسلسل و 

تکرار گرفتار شده است
رئیس کمیسیون سلامت، محیط زیست و خدمات 
شــهری شورای شــهر بندرعباس خاطرنشان کرد: 
بازارچــه ۲۲ بهمن در حــال حاضر با ظرفیت ۸۰۰ 
غرفه به شــکل سنتث و با ساز و کار نه چندان موفق 
در مدیریت و اداره امور فعال اســت ،شهردارث باید 
هر چه سریعتر نسبت به احداث این بازارچه قدیمی 
و معروف شهر اقدام کندتا شأن و شخصیت یکی از 
بازارچــه های با اصالت شــهر در درجه و اعتبار نام 

بندرعباس و اسم این بازار باشد.
کناری نژاد در پایان از اعضای  پرتلاش کمیســیون  
سلامت، محیط زیســت و خدمات شهری شورای 
اســلامی شــهر که به طور جدی همــراه و همگام 
بری حل مســاله بودند تشــکر و قدردانی ویژه کرد 
و گفت: امیدواریم شــهرداری براساس اولویت ها و 
نیاز سنجی ها و در چهار چوب یک برنامه آگاهانه با 
بهره گیری از اصول و قواعد به روز مدیریت شهری 
در اجرای پروژه های شــهری عمل کند تا شــهر در 
همــه حوزه ها و همه مناطق و محلات از امکانات و 
خدمات به طور یکسان بهره ببرند که حداقل  سیمای 
شهر نمود و نشانه های فاصله طبقاتی  را نداشته باشد 
امروزه رشــد و توسعه امری اجتناب ناپذیر هست و 
قطعا مساله مهم شورا و شهرداری فقط  آبادانی شهر 

است.

دریافت کارت سبز عضویت ژئوپارک قشم در شبکه 
جهانی ژئوپارک های یونسکو

اقتصــاد کیش-   رییس هیــات مدیره و مدیرعامل 
سازمان منطقه آزاد قشم از دریافت کارت سبز و تمدید 
عضویت ژئوپارک قشم در شبکه جهانی ژئوپارک های 

یونسکو به مدت چهار سال خبر داد. 
افشــار فتح الهی اظهار داشت: در جلسه شورای عالی 
ژئوپارک های یونسکو، ژئوپارک قشم با اکثریت قاطع 
آرا موفق به دریافت کارت سبز و تمدید عضویت شد.

وی ادامه داد: ژئوپارک های جهان هر چهار سال مورد 
ارزیابی کارشناسان یونسکو قرار می گیرند و در صورت 
تایید موفق به دریافت کارت سبز و تمدید عضویت به 
مدت چهار سال می شوند و در غیر اینصورت با کارت 
زرد یا قرمز که به معنی تعلیق و لغو عضویت می باشد، 

روبرو می شوند.
مدیرعامل ســازمان منطقه آزاد قشم، ضمن تبریک 
دریافت کارت سبز ژئوپارک قشم به همه قشموندان 
و هموطنان، افزود: این موفقیت حاصل تلاش شبانه 
روزی تمام افرادی است که در حفاظت از این میراث 

ثبت شده جهانی، کوشیده اند.
فتح الهی تصریح کرد: معیارها و استانداردهای شبکه 
جهانی ژئوپارک ها برای اعطای کارت ســبز، بسیار 
علمی، ســخت گیرانه و دقیق اســت و خوشبختانه 
اقدامات مثبت همکاران مــا در مدیریت ژئوپارک و 
مشــارکت فعال جامعه محلی و دوســتداران محیط 
زیســت موجب شــد، ژئوپارک جهانی قشم به این 

معیارها دست پیدا کند.
به گفته فتح الهی، ژئوپارک جهانی قشم با جلب نظر 

ارزیابان یونسکو، به عنوان نمونه ژئوپارک موفق در دنیا 
نیز معرفی شده تا سایر کشورها نیز از دانش و تجربیات 
این میراث گرانبها برای توســعه ژئوپارک ها استفاده 

کنند.
از ســوی دیگر، ویژگی های طبیعــی و تاریخی این 
جزیره، باعث شده قشم به یکی از مقاصد گردشگری 

اصلی در ایران و منطقه خلیج فارس تبدیل شود.
منطقه آزاد تجاری - صنعتی قشم، حدود ۳۰۰ کیلومتر 
مربع از این جزیره را شامل می شود. این منطقه به دلیل 
قرارگیری در نقطه ای کلیدی از کریدور ترانزیتی شمال 

- جنوب، دسترسی به کریدور پروازهای بین المللی 
شرق – غرب و تسهیلات بندری آن، که به نوعی مکمل 
بندر شهید رجایی است، نقش پررنگی در تجارت و 

بازرگانی جهانی دارد.
اهداف و محورهای اصلی فعالیت های این منطقه آزاد 
تجاری - صنعتی شــامل توسعه و گسترش صنعت 
ترانزیت و حمل و نقل، گسترش تجارت و خدمات 
تجاری، صنایع انرژی بر، صنایع بیوتکنولوژیک و منابع 
دریایی، صنایع گردشگری، شیلات و صید صنعتی، 

خدمات پشتیبان نفت و پارک های انرژی است.


